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1 Zhrnutie stretnutia

Na úvod stretnutia sme si overili pŕıtomnost’ všetkých členov. Následne nám boli odkomunikované
organizačné pokyny. Pokračovali sme odprezentovańım organizácie t́ımu, na ktorej sme sa dohodli a
tiež sme si zrevidovali splnené úlohy. Ujasnili sme si, čo by malo byt’ ciel’om pre zimný semester. Na
záver sme pokračovali diskusiou.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

• Lukáš Šulek

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Vedúci t́ımu:

• Tibor Vincze, MSc.

Členovia BDO:

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Organizačné pokyny

• Organizácia t́ımu

• Rev́ızia splnených úloh

• Plán na zimný semester

• Diskusia
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2 Priebeh stretnutia

Na začiatku nám Juraj Kočǐsko, v zastupovańı vedúceho t́ımu, povedal niekol’ko organizačných in-
formácíı. Následne sme prešli k odprezentovaniu zvolenej organizácie t́ımu, zreferovali sme plnenie za-
daných uloh z posledného stretnutia. Následne nám bol objasnený plán na zimný semester z pohl’adu
požiadaviek na produkt. Po skončeńı stretnutia, so zamestnancami BDO, sme d’alej ako t́ım pokračovali
v diskusii, kde sme si prebrali možné pŕıpady použitia, ktoré vyplynuli zo stretnutia.

Organizačné pokyny

Juraj Kočǐsko potvrdil, že komunikačným kanálom bude MS Teams. Hned’ sme si skontrolovali a
vyskúšali jeho funkčnost’. Bolo nám tiež povedané, že vedúci t́ımu dodatočne prebral postup nášho
hodnotenia s l’ud’mi zodpovednými za predmet a majú v tom jasno.

Dohodli sme si dvojtýždňové šprinty. Na konci šprintu sa vždy sprav́ı retrospekt́ıva. Zároveň sme
boli požiadańı o standup na meetingoch každý týždeň, kde každý člen povie, čo spravil, s č́ım má
problém a čo plánuje robit’ nabudúce. Na konci stretnutia bude Q&A.

Organizácia t́ımu

V t́ıme sme si zvolili nasledujúce roly:

• L’uboš - t́ım ĺıder, správa dokumentácie a formálnych záležitost́ı

• Lenka - scrum master, pravá ruka t́ım ĺıdra, backend developer

• Aranka - UX, testerka

• Patrik - frontend developer

• Adam - backend developer

• Filip - backend developer

Roly sa môžu v priebehu realizácie t́ımového projektu mierne zmenit’.

Rev́ızia splnených úloh

Úlohy, ktorým sme sa venovali:

• dohodli sme sa na časovej kapacite na týždeň. Každý člen si vyčleńı 8 hod́ın týždenne na prácu
na t́ımovom projekte. Tento návrh bol odsúhlasený Jurajom Kočǐskom.

• predbežne sme sa dohodli na technologiách, ktoré využijeme pri vývoji

• začala sa pŕıprava webovej stránky TP

• dohodli sme sa na pridelených rolách tak, ako je spomenut́ı vyššie

Plán na zimný semester

Dohodli sme sa, že tento semester sa zameráme na KYC, teda sa zameráme na nástroj, ktorým sa
bude použ́ıvatel’ identifikovat’.

Aplikácia by mala, z pohl’adu funkcionality, pokrývat’ naskenovanie občianskeho preukazu a napl-
nenie databázy, ktorú bude možné prezriet’.

Diskusia

Po oficiálnom ukončeńı stretnutia so zástupcami BDo sme pokračovali v diskusii ohl’adom celého pro-
cesu, ktorý máme v tomto semestri zautomatizovat’. Definovali sme si jednotlivé user stories, ktoré
sme identifikovali z popisu. User stories sme si rozdelili na menšie tasky, ktoré sa začali pridávat’ do
backlogu v Azure DevOps.
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